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Dagsorden: 

1. Økonomien/kassekladde. Eventuelle sanktioner i. forb. manglende kontingentbetaling. 

2. Møder i landsbyen i løbet af efteråret. 

3. Opfølgning på ulovlige beboelser og rod. 

4. Opfølgning på forsøg på ændring af hastighedsbegrænsning i landsbyen. 

5. Nyt fra brugergruppen. 

6. Diverse fra medlemmerne. 

7. Næste møde. 

8. Eventuelt. 

 

Referat: 

 

0. Til stede hos Henrik var: Dorte, Dennis, Jens-Erik, Henrik, Robert, Jørgen Steen og Poul. 

 

1. Der mangler kontingent fra 12 parceller. Dennis håndterer; sanktioner er pt ikke aktuelt. Vi har 

modtaget to udmeldelser. De er taget til efterretning. Det er kun medlemmer af foreningen der 

modtager indbydelser til arrangementer. Kun medlemmer har stemmeret ved arrangementer 

arrangeret af foreningen 

 

2. Der har været afholdt møde angående bevaringsværdige huse. Kommunen deltog. Hver enkelt 

husejer må håndtere sin eget hus’ grad af bevaringsværdighed direkte med kommunen. Foreningen 

sagsbehandler ikke enkeltsager. Bevaringsværdighederne ligger ikke fast før den nye lokalplan 

træder i kraft. Der afholdes informationsmøde generelt om den nye lokalplan den 19/9, 19:00. 

Bestyrelsen udsender indbydelse og arrangerer. 

 

3. Grundejerforeningen har anmeldt ulovlig beboelse og belastende trafik omkring 

Herstedvesterstræde 56 (Bakkegården) og Storstræde 49. Kommunen er i dialog med ejeren af 

Bakkegården. Møder pågår og ejer har lovet at gøre noget. Kommunen forsøger dialog med ejeren 

af Storstræde 49. Seneste status er at kommunen afventer svar. Hvis der ikke svares vil der blive 

udsted et påbud om lovliggørelse af forholdene. 

 

4. Kommunen har udført en trafikmåling. På det grundlag har man konkluderet at der ikke er grundlag 

for en ændring i hastighedsbegrænsningen i Landsbyen. Bestyrelsen har taget beslutningen til 

efterretning under protest. Bestyrelsen vurderer at der ikke er flere argumenter og lukker sagen for 

nu.  

 

5. Ny affaldsordning træder i kraft 1/10. Landsbyen er godt forberedt. Kommunen har en langsigtet 

plan om lavtemperatur fjernvarme. Hver enkelt husstand kan kontakte forsyningen for at få 

detaljer om sin egen situation. 
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6. Der har været en del henvendelser omkring hunde der gør, skrald på fortovet, vedligehold af 

grønne områder samt gener om støj fra fester. Bestyrelsen gør i den forbindelse opmærksom på at 

bestyrelsen ikke er lokal politimyndighed. Generelt varetager bestyrelsen ikke enkeltsager, men 

som hovedregel kun sager af almen interesse for landsbyen. 

 

7. Næste bestyrelsesmøde afholdes hos Poul den 1/11 kl. 19:30.    

 

8. Ingen punkter under eventuelt. 

 

Bestyrelsen gik hjem i god ro og orden. 


